
بانكبیمه
مدیر عامل صندوق ضمانت صادرات اعلام کرد:

پوشش بیمه ای 2 میلیارد دلاری صادرات در سال 95

انتقاد عضو شورای عالی فضای مجازی از برداشتهای ساده انگارانه نسبت به این فضا

اشاره  با  صادرات  ضمانت  صندوق  مدیرعامل 
به این که سال گذشته پوشش بیمه ای صادرات کالا 
یک میلیارد دلار بوده است، اظهار کرد: این رقم در 
و  می یابد  افزایش  دلار  میلیارد  دو  به  جاری  سال 
باید بتوانیم این رقم را حدود شش تا هفت میلیارد 

دلار افزایش دهیم.
صندوق  این که  به  اشاره  با  سیدعلی،  کمال 
توسعه ملی منابعی را برای صادرات کالا در بسته 
است،  داده  تخصیص  غیرنفتی  از صادرات  حمایت 
و  مدیریت  سازمان  طریق  از  حمایت ها  این  گفت: 
برنامه ریزی و نیز وزارت صنعت، معدن و تجارت در 
نظر گرفته شده است اما باید حیطه این حمایت ها 

افزایش یابد.
وی ادامه داد: وقتی 42 میلیارد دلار صادرات 
و 41 میلیارد دلار واردات داریم به همان اندازه که 
به مقوله واردات توجه می کنیم و در راستای تامین 
منابع آن گام برمی داریم، به همین اندازه نیز باید 
به صادرات توجه کنیم و منابع تخصیص داده شده 

به بخش صادرات را افزایش دهیم.
با  ایران  مدیر عامل صندوق ضمانت صادرات 
به  مالی  منابع  از  درصد   10 تنها  این که  به  اشاره 
بانک هایی  باید  گفت:  می یابد،  اختصاص  صادرات 
همچون توسعه صادرات در این زمینه فعالیت خود 

را بیشتر کنند.
سود  تعیین  این که  بر  تاکید  با  سیدعلی 
پایین تر در نظر گرفته شده می تواند کمک شایانی 
به بخش صادرات کالا کند، عنوان کرد: تحقق 50 
میلیارد دلار صادرات در سال جاری مساله چندان 
بلندپروازانه ای نیست و حتی می توانیم بیشتر از این 

رقم را نیز صادرات داشته باشیم.

با  خوبی  تعامل  باید  این که  به  اشاره  با  وی 
برقرار کنیم، خاطر نشان کرد:  صادر کنندگان کالا 
پشتیبان  همواره  نیز  صادرات  ضمانت  صندوق 
را  بیمه ای  باید پوشش های  و  بوده  بخش صادرات 
مطلوب تری  شکل  به  کار  روند  تا  دهد  اختصاص 

پیش رود.
افزود:  صادرات،  ضمانت  صندوق  عامل  مدیر 

بیمه ای  تا دو میلیارد دلار پوشش   در سال جاری 
در بخش صادرات کالا خواهیم داشت و ضمانت نامه 
به همین میزان که  امیدواریم  صادر خواهیم کرد. 
شاهد  می دهیم  افزایش  را  بیمه ای  پوشش های 

افزایش صادرات کالا باشیم.
 1393 سال  در  این که  به  اشاره  با  سیدعلی 
میزان پوشش های بیمه ای توسط صندوق ضمانت 
صادرات حدود 700 میلیون دلار بود، اظهار کرد: 
این رقم در سال گذشته به یک میلیارد دلار و در 

سال جاری به رقم دو میلیارد دلار خواهد رسید.
کرد:  نشان  خاطر  صحبت هایش  درادامه  وی 
به  تا هفت میلیارد دلار  بتوانیم شش  باید حداقل 
بخش بیمه صادرات کالا اختصاص دهیم و بتوانیم 
چنین رقمی را برای صادرات کالا اختصاص داده تا 

ضمانت های لازم را انجام دهیم.
مدیر عامل صندوق ضمانت صادرات در پایان 
با  نتوانیم  که  داریم  بانک   40 این که  به  اشاره  با 
آنها خطوط اعتباری اختصاص دهیم، گفت: ایجاد 
از  خارج  در  بانک   40 این  برای  اعتباری  خطوط 
کشور می تواند کمک شایانی در بخش تجارت باشد. 
اختصاص  صادرات  بخش  به  اعتباری  خطوط  باید 
یابد و حداقل از شعب خود این کار را آغاز کنند و 

هرچه سریع تر این مسئله مدنظر قرار گیرد.

برداشتهای  گفت:  مجازی  فضای  عالی  شورای  حقیقی  عضو 
ساده انگارانه از فضای مجازی مسیر تحقق اهداف و آرمانهای انقلاب 

اسلامی در جهان را منحرف می کند.
شب  چهارشنبه  عاملی  سعیدرضا  والمسلمین  الاسلام  حجت 
گذشته در سلسله نشست های بزم اندیشه با موضوع ›دشمن شناسی 
فرهنگی‹ در مشهد افزود: ساده انگاری درباره فضای مجازی به این 
دلیل است که برخی فکر می کنند فناوری یا توسعه یک امر خنثی 
است در حالی که فناوری، پدیده اجتماعی است که کاملا مانند یک 

انسان رفتار می کند. 
وی ادامه داد: ساختار همه شبکه های اجتماعی که استفاده از 
آنها در کشور مرسوم شده مبتنی بر فرهنگ غربی و شهوات است لذا 
ما ایرانیان نیازمند طراحی جدیدی از شبکه اجتماعی هستیم که بر 

مبنای جاذبه های فطرت الهی ایجاد شود. 
روی  از  برخی  گفت:  مجازی  فضای  عالی  شورای  حقیقی  عضو 
سادگی می گویند که اگر اطلاعات را در ایران میزبانی کنیم مشکل 
شبکه های اجتماعی حل می شود در حالی که مساله فقط میزبانی 
اطلاعات نیست زیرا استفاده از مدل شبکه اجتماعی مانند فیس بوک 
اقدامی  اجتماعی داخلی،  برای ساخت شبکه  فرهنگ غربی  از  متاثر 

نابخردانه است. 
وی افزود: باید شبکه اجتماعی با طراحی متفاوت از سایر شبکه 
ها در فضای مجازی نظام جمهوری اسلامی شکل گیرد که محور آن 

جهان اسلام و ترویج زندگی سالم مبتنی بر فطرت الهی باشد. 
* جهانی شدن اسلام از طریق فضای مجازی 

فضای  طریق  از  شدن  جهانی  داد:  ادامه  عاملی  الاسلام  حجت 
مجازی در ایران به موازات طرح این بحث در کشورهای غربی آغاز 

شد اما از آنجا که ما ایرانیان با مقوله ها هیجانی برخورد می کنیم در 
نخستین تعبیر از جهانی شدن از طریق دنیای مجازی برخی آن را 

آمریکایی شدن دانستند. 
شدن  جهانی  از  مختلفی  تعابیر  که  است  حالی  این  گفت:  وی 
مجازی  فضای  طریق  از  تواند  می  هم  اسلام  که  بطوری  دارد  وجود 

جهانی شود. 
* لزوم جمع آوری داده ها در شبکه ملی اطلاعات 

اظهار کرد:  عالی فضای مجازی همچنین  عضو حقیقی شورای 
یکی از اشکالات اصلی اجرای طرح هدفمندسازیی یارانه ها در کشور 
ملی  در شبکه  افراد  درآمد حقیقی  به  نسبت  داده لازم  که  بود  این 

اطلاعات ایران وجود نداشت. 
وی اضافه کرد: آنقدر فرار مالیاتی و پولهای بادآورده در کشور 
زیاد است که درآمد افراد ثبت نمی شود لذا نیازمند اطلاعات پایه در 

زمینه اجرای طرحی مانند هدفمندسازیی یارانه ها هستیم. 
ملی  شبکه  زیرساختهای  از  یکی  گفت:  عاملی  الاسلام  حجت 
به  تبدیل  را  کشور  بنیادین  اطلاعات  بتواند  که  است  این  اطلاعات 

داده کند. 
به سازمان  احوال  ثبت  اتصال سازمان  راستا  این  در  افزود:  وی 
هشت  برای  هوشمند  ملی  کارت  صدور  و  ریزی  برنامه  و  مدیریت 

میلیون نفر، یک رویداد داده ای بزرگ در کشور است. 
* انتقال سرورهای تلگرام به ایران 

عضو حقیقی شورای عالی فضای مجازی همچنین گفت: پیشتر 
قلک  زیرا  منتقل شود  ایران  به  تلگرام  بود که سرورهای  گفته شده 

اطلاعاتی به شمار می رود. 
وی افزود: اما رسانه بی.بی.سی این عمل را اینگونه تشریح کرد 

به  دولت  دسترسی  معنای  به  ایران  به  تلگرام  سرورهای  انتقال  که 
اطلاعات مردم است. 

او ادامه داد: از دیدگاه بی.بی.سی دسترسی کشورهای استعمارگر 
امانتدار  نظام  دسترسی  اما  ندارد  مشکلی  ایران  مردم  اطلاعات  به 
جمهوری اسلامی که برای حفظ حریم مردم تلاش می کند، یک نوع 

سوءاستفاده به شمار می رود. 
وی گفت: فضای مجازی دارای قدرت بی اندازه ای است و آمریکا 
که در 180 نقطه از دنیا و در 133 کشور پایگاه نظامی دارد در فضای 
مجازی ابزار بیشتری در اختیار داشته و به دنبال قدرت و سلطه بر 

جهان است. 
یک  مجازی  فضای  در  باید  ایران  افزود:  عاملی  الاسلام  حجت 
نگاه راهبردی داشته باشد و بخش صنعت و امور دفاعی کشور باید در 

فضای سایبری فعال شود.

عضو هیأت مدیره بانک ملی:
هنوز حضور مشتری در شعب زیاد است

روزه  دو  همایش 
معاونت  سراسری 
و شبکه  اطلاعات  فناوری 
ارتباطات بانک ملی ایران 
سیدولی اله  حضور  با 
عضو  اردکانی  فاطمی 
مدیریت  کل  ادارات  مسئولان  مدیره،  هیأت 
عملیات بانکی، امنیت و توسعه سیستم ها و آمار 
و اطلاعات بانکی و همچنین روسا و کارشناسان 
مرکز  در  شعب  امور  ادارات  انفورماتیک  دوایر 

آموزشی و رفاهی بابلسر برگزار شد.
ارائه  با  اردکانی  فاطمی  مراسم  این  در 
گذشته  سال های  در  بانک  وضعیت  از  گزارشی 
جامعه  در  بانک  جایگاه  ارتقای  برای  گفت: 
فناوری و حرکت به سمت  به روزآوری  نیازمند 
راستا  این  فناوری مدرن هستیم که حرکت در 

موفقیت آمیز شروع شده است.
وی ادامه داد: در حال حاضر تراکنش های 
با  باید  که  است  زیاد  هنوز  شعب  در  حضوری 
به مشتریان،  آگاهی لازم  ارایه  و  انگیزه  افزایش 
زمینه ساز تشویق آنها به سمت استفاده بیشتر از 

تراکنش های الکترونیک شویم.
فاطمی اردکانی افزود: باید با شناخت و ارائه 
نیازهای ویژه مشتریان و ایجاد ابزارهای تشویق 
برای استفاده از خدمات الکترونیک،زمینه خلوت 
قوی  ارتباط  در  بانک  پیشرفت  و  شعب  شدن 
والا و حقیقی خود  به جایگاه  نیل  و  با مشتری 
افزایش  با  واقع  در  و  کنیم  تلاش  مشتریان  با 
می توان  بانک،  به  مند  علاقه  و  وفادار  مشتریان 

گفت در کارمان موفق بوده ایم.
را  بانک  فرایندهای  باید  داد:  ادامه  وی 
تا  کنیم  روز  به  بازار  روز  نیازهای  با  متناسب 
داشته  فعال  ،حضوری  رقابت  بازار  در  بتوانیم 
باشیم.اگر نگاه و دانش کارمندان و همکاران ما 
در شعب متناسب با علم روز پیش برود قطعاً در 
می توانیم  و  بود  خواهیم  موفق  مشتریان  جذب 

سهم مطلوب بازار را کسب کنیم.
استاد  هماپور  دکتر  همایش  ادامه  در 
دانشگاه ابراز داشت: خوشبختانه امروز در بانک 
ملی ایران تلاش و اراده بر این است که به سمت 
بانکداری الکترونیک و در واقع کسب و کار مدرن 
پیش برود و حرکت های مثبت زیادی نیز در این 

زمینه صورت گرفته است.
وی گفت: بانک ملی ایران اگر بخواهد فاصله 
خود را با رقبا زیاد کند باید دائم به فکر تولید 
محصولات جدید، مدرن و منحصر به فرد باشد 
و ارتباط خود را با مشتریان محکم و عمیق کند.
مدیریت  کل  ادارات  عملکرد  گزارش  ارائه 
عملیات بانکی، امنیت و توسعه سیستم ها و آمار 
و اطلاعات بانکی توسط مسئولان این ادارات و 
بیان دیدگاه ها و نظرات نمایندگان دوایر فناوری 
بخش های  دیگر  از  شعب  امور  ادارات  اطلاعات 

این همایش بود.

 حمایت از تولید داخل، رسالت 
بانک پارسیان

تامین مالی صنایع و 
داخلی،  تولید  از  حمایت 
که  است  مهمی  رسالت 
با  و  کنونی  شرایط  در 
پولی  های  شاخص  بهبود 
توجه  مورد  باید  وبانکی، 

بانک ها باشد و در راستای تحقق اهداف اقتصاد 
سمت  به  را  بانک  منابع  بایست  می  مقاومتی 

حمایت از صنعت و تولید داخلی هدایت کنیم.
ن ژاد  سمیعی  دکتر  پرویزیان،  کورش  دکتر 
و  پارسیان  گذاری  سرمایه  شرکت  مدیرعامل 
هیات همراه در سفر به استان مازندران به همراه 
استاندار و دیگر مقامات استان، ضمن بازدید از 
کارخانه فولاد البرز ایرانیان، برحمایت از صنعت 
بانک  تاکیدکردند.مدیرعامل  کشور  تولید  و 
با  مازندران  استان  از صنایع  بازدید  پارسیان در 
از  حمایت  در  پارسیان  بانک  سیاست  به  اشاره 
صنایع و تولید داخلی گفت: تامین مالی صنایع 
در  که  است  مهمی  رسالت  تولید،  از  حمایت  و 
پولی  های  شاخص  بهبود  با  و  کنونی  شرایط 
البته  و  باشد  ها  بانک  توجه  مورد  باید  وبانکی، 
باید دقت شود که با اعتبارسنجی صحیح و دقیق 
از انحراف منابع و تبدیل آن به مطالبات معوق 
جلوگیری کرده و با دقت و هدف گذاری درست، 
منابع را در جهت حمایت از صنایع استان های 
نشان  خاطر  وی  بگیریم..  کار  به  کشور  سراسر 
سایر  در  توانند  می  کشور  های  بانک   : کرد 
برنامه های اعتباری و خدماتی خود، در راستای 
نهضت حمایت از تولید داخلی و اشتغال پایدار 
و ایجاد رونق و خروج از رکود، اقدام کرده و از 
مردم  گسترده،  و  گوناگون  خدمات  ارایه  طریق 
از  و  تشویق کنند  پایدار  و  مولد  به مشارکت  را 
سپرده گذاری گرفته تا دریافت تسهیلات بانک 
به  باید  را  اقتصاد،  تقاضای  و  مردم  مصرف  ها، 
و  کنیم  هدایت  داخلی  تولید  از  حمایت  سمت 
این مجموعه از فعالیت ها ضمن کمک به خروج 
غیر تورمی از رکود، اهداف اقتصاد مقاومتی را نیز 
محقق می کند.پرویزیان و هیات همراه همچنین 
ها  ظرفیت  بررسی  و  عملکرد  منظورارزیابی  به 
شعب  از  بازدید  موجود، ضمن  های  پتانسیل  و 
بانک پارسیان در شهرهای بابل، آمل، قائم شهر، 
با کارکنان شعب  نزدیک  از  بلوار خزر،  و  ساری 
پرداختند.  وگو  گفت  و  دیدار  به  مشتریان  و 
مدیرعامل بانک پارسیان در این بازدید با تقدیر 
بانک  کارکنان  و  مدیران  موثر  های  تلاش  از 
به  توجه  لزوم  بر  مازندران  استان  در  پارسیان 
و  بانک  داخلی  توان  افزایش  ها،  هزینه  کاهش 
توسعه و تقویت بخش فناوری تاکید کرد و افزود 
: رضایت مردم، مهم ترین دستاورد بانک ها و از 
جمله بانک پارسیان در ارائه خدمات متنوع بوده 
است و بانک پارسیان باتکریم مشتری، خلاقیت 
و نوآوری در جهت تولید و عرضه محصولات و 
خدمات مدرن بانکی، به گونه ای عمل می کند 
تولیدات  و  صنایع  مردم،  مختلف  اقشار  نیاز  که 
مختلف، خدمات و بخش های مختلف اقتصادی 
را تامین کرده و با جلب رضایت مردم و فعالان 
کشور  موجود  های  وچالش  اقتصادی، مشکلات 
را کاهش دهد و می بایست همواره توجه داشته 
خدمات  و  گذاران  سپرده  و  مردم  که  باشیم 
گیرندگان در سراسر کشور، سرمایه اصلی بانک 
ادامه  در  پارسیان  بانک  مدیرعامل  هستند.  ها 
برنامه  و  ها  سیاست  ترین  مهم  از  یکی  افزود: 
های بانک پارسیان در مقطع کنونی، سودآوری 
طریق  از  بانکی  منابع  به  دسترسی  افزایش  و 
کاهش مطالبات معوق است. با آزاد شدن حجم 
شدن  باز  بر  علاوه  شده  قفل  سرمایه های  زیاد 
به  بیشتر  تسهیلات  پرداخت  برای  بانک  دست 
تولیدکنندگان، در بعد کلان نیز این اقدام موجب 
رشد اقتصادی و کاهش تورم خواهد شد. دکتر 
پرویزیان درادامه بر لزوم پیگیری مستمر وصول 
مطالبات معوق و سررسید گذشته تاکید کرد و 
افزود : اگر بانک ها به تدریج مطالبات معوق خود 
منابع  به  بیشتری  دسترسی  و  دهند  کاهش  را 
خود داشته باشند، از طریق گردش مالی مناسب 
می توانند ضمن تامین نیاز واحدهای اقتصادی، 
ایجاد رونق نسبی در بخش های مختلف، امکان 
و  باشند  داشته  را  بیشتری  درآمد  و  سودآوری 
را  مردم  و  گذاران  سپرده  سهامداران،  رضایت 
صنعتی  سفرآقایان  این  دهند.در  افزایش  نیز 
و  مدیرامورشعب  پور  اجرایی، خلیل  معاون  نژاد 
بانک  های  روش  و  سازمان  مدیر  راد  خسروی 

پارسیان، دکتر پرویزیان را همراهی کردند.

بانک سینا موفق به دریافت نشان 
توانمندی شد

در  سینا  بانک 
چهارمین دوره جایزه ملی 
نوآوی  و  فناوری  مدیریت 
نشان  دریافت  به  موفق 
توانمندی دو ستاره شد.به 
نقل از روابط عمومی بانک 

یک  نوآوری  و  فناوری  مدیریت  ملی  جایزه  سینا 
تکنولوژی  مدیریت  حوزه  در  ملی  معتبر  رویداد 
است که از سوی انجمن مدیریت فناوری ایران با 
همکاری معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
می  برگزاری  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزارت  و 
بومی  مدل  اساس  بر  سازمانها  آن،  طی  و  شود 
شده تعالی و EFQM به صورت اختصاصی در 
می  قرار  ارزیابی  مورد  نوآوری  و  تکنولوژی  حوزه 
مدیریت  ملی  جایزه  دوره  چهارمین  در  گیرند.  
از 78 شرکت و سازمان  نوآوری، بیش  فناوری و 
مختلف شرکت داشتند که پس از تهیه و ارسال 
بندی  سطح  و  ارزیابی  مراحل  طی  و  اظهارنامه 
اعطا  به واجدین شرایط  نشانهای جایزه  شرکتها، 
شد و بانک سینا در این دوره نشان توانمندی دو 
ستاره را از آن خود کرد. گفتنی است بانک سینا 
طی سالهای گذشته گامهای متعدد و اثربخشی را 
در جهت توسعه سبد محصولات و خدمات خود در 
حوزه بانکداری الکترونیک برداشته و در کنار توجه 
به ارتقاء کیفیت و امنیت محصولات، در حال حاضر 
متنوع ترین خدمات را در این بخش به هموطنان 

ارائه می نماید.
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مدیرعامل شرکت پست گفت که برقراری تعادل 
درآمد و هزینه در شبکه پستی که به عنوان یک بنگاه 
اقتصادی ایفای نقش میکند. باید با جدیت دنبال شود 
چرا که مدیریت بهینه هزینه ها مسایل و مشکلات 

مجموعه را به طور چشمگیری حل خواهد کرد.
نشست  در  گذشته  هفته  اواخر  مهری  حسین 
گروه پستی هشت به تشریح اساسنامه جدید پست 
پرداخت و اظهار کرد: با توجه به این که این اساسنامه 
براساس سه وجه فیزیکی، الکترونیکی و مالی تدوین 
گردیده مسلماً اجرای آن تحول بخش پست را موجب 

خواهد شد.
گرفته  صورت  اقدامات  به  اشاره  با  مدیرعامل 
فعالیت های موثری در  بیان کرد:  در شبکه پستی 
مجموعه تا کنون انجام شده ولی نباید به آن بسنده 
کرد و باید با تلاشی مضاعف امور بزرگ تری را به 

انجام رسانیم.
وی با بیان این که با الکترونیکی شدن امور برای 
باجه قبول آینده روشنی را نمی توان متصور شد و 
قبول  برای  متقاضی  فیزیکی  به حضور  نیازی  دیگر 
خدمات نیست گفت: فناوری اطلاعان منجر به ارایه 

بهتر خدمات به مردم شده و با این تغییر باید به جهت 
گیری جدیدی متناسب با تحولات نیازها و شرایط 

روز بیاندیشیم.
وی با مروری بر شعار سال جاری تحت عنوان 
»اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل« افزود: از این پس تراز 
مالی استان ها به صورت فصلی اعلام خواهد شد تا 
بتوانیم با عملکرد بهینه به تعادل درآمد و هزینه دست 

یابیم و این شعار را تحقق بخشیم.
مدیرعامل بر استفاده بهینه از تجهیزات، فضاها، 
امکانات و نیروی انسانی تاکید و خاطرنشان کرد: در 
صورت کمبود و لزوم از توان بخش خصوصی استفاده 
گردد. مهری شفاف سازی آمار و اطلاعات را ضروری 
برشمرد و اظهار کرد: صحت در ارایه اطلاعات وضعیت 
باعث  و  فراهم کرده  را  از شبکه  روشن و مشخصی 
کنترل و ساماندهی آن و همچنین هدایت بهینه امور 
امکانات  و  ها  ظرفیت  پایان  در  شود.مدیرعامل  می 
پست را بسیار گسترده خواند و اظهار امیدواری کرد: با 
عزمی همگانی شاهد شکوفایی و توسعه بیش از پیش 
الکترونیک  تجارت  عرصه  در  ویژه  به  پستی  شبکه 

باشیم.

اولویتهای شبکه پستی کشور اعلام شد


